
Aan:
leden van de Statencommissie
Bestuur, Financiën en Economie

(i.a.a. de overige statenleden)

Assen, 26 februari 2001
Ons kenmerk 8/6.3/2001001343
Behandeld door mevrouw N. Gerritsen (0592) 365798
Onderwerp: Evaluatie gemeentelijke herindeling

Geachte commissieleden,

Hierbij vragen wij uw aandacht voor het evaluatieonderzoek naar de effecten van de
Drentse gemeentelijke herindeling.

De gemeentelijke herindeling is in Drenthe formeel uitgevoerd op 1 januari 1998. In de
toenmalige Statencommissie voor Bestuurlijke, Financiële, Sociale en Economische
Aangelegenheden is toegezegd dat vijf jaar na de gemeentelijke herindeling een
evaluatieonderzoek zou plaatsvinden.

Inmiddels zijn oriënterende gesprekken gevoerd met een aantal externe
adviesbureaus over de opzet, mogelijkheden en onmogelijkheden van het onderzoek.

Verder zijn gesprekken gevoerd met de Vereniging van Drentse gemeenten over
samenwerking, hun wensen en bijdrage in het project.

Op grond van de thans bij ons bekende informatie zijn wij bevestigd in onze
mening dat op dit moment, zo kort na de gemeentelijke herindeling, een evaluatie
eigenlijk te vroeg komt.

Wij stellen u daarom voor dit evaluatieonderzoek te starten na de
gemeenteraadsverkiezingen van 2002. Op dat moment zijn de gemeentebesturen in
hun tweede periode bezig, is een goed beeld te geven en kunnen op meer
verantwoorde wijze conclusies worden getrokken. Bovendien is op dat moment het
reorganisatieproces van de ambtelijke apparaten grotendeels afgerond.
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Naar onze mening zit de toegevoegde waarde van het provinciale evaluatieonderzoek
in het toekomstgerichte karakter. Het onderzoek spitst zich wat ons betreft dan ook
meer toe op de schaaleffecten. Schaaleffecten zijn pas zichtbaar na circa vijf jaar.

Hoogachtend,

gedeputeerde staten van Drenthe,

H. Rappa-Velt, griffier A.L. ter Beek, voorzitter
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